
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 17/02/10 
 
El Sr. Raventós diu: 
 
La segona és per als grups de l’oposició, perquè aquí surt una explicació 
dels pressupostos, i llavors clar, és una contradicció quan llegeixes al 
portaveu del PSC. Diu: “A pesar de ello, los grupos políticos de la 
oposición fallaron en el fondo y en la forma. En el fondo, porque no 
formularon ninguna alternativa y no hicieron ninguna propuesta. En la 
forma, abandonaron el pleno, perdieron una gran oportunidad de lo que 
seguramente es uno de los debates más importantes del año. La excusa 
fue un retardo inexistente, y la entrega de la documentación. En 
anteproyecto de presupuesto se entregó a la oposición el 4 de diciembre, 
casi tres semanas antes de la celebración del pleno, y en un plazo muy 
similar al de los últimos años. 
 
El día 10 se explicó en la junta de portavoces, sin que los grupos políticos 
asistentes aportaran ninguna iniciativa, ni solicitaran ampliación de la 
información. Los días 16 y 22…”, bé, si llegim això, és tota una cosa que 
dius bé, si també ho fan, com és que després us queixeu tant?” 
 
El Sr. Figueras diu: 
“A veure, Sr. Raventós, a veure, de fet s’ha de llegir El Pont molt d’aquella 
manera, el que diu el portaveu del PSC segurament és veritat, no vam fer cap 
proposta ningú, però jo penso que és perquè ningú ens va dir: “Teniu alguna 
proposta a fer?” I per això vam marxar del ple emprenyats. 
 
Jo no sé, quan em va plantejar el Sr. Ortega, que em va plantejar agafar la 
postura conjunta de tots els partits polítics, vaig pensar: Home Jordi, potser que 
t’ho facis mirar, perquè normalment, encara que ells et demanin propostes, ja 
en fa uns quants anys que no en fem. Realment perquè ens interessa més 
llançar aquestes propostes via mocions, però normalment sempre hi havia 
hagut aquell fair play de dir escolta’m, tens alguna proposta per als 
pressupostos? Però bé, ja dic jo, no en faci massa cas, de la mateixa manera 
que a la primera pàgina que parla dels pressupostos i diu que es manté la 
política social i escolti, que no és cert, es manté la mateixa despesa de l’any 
anterior, amb un any de crisi on realment segurament hi haurà molta més gent 
necessitada i a la qual s’haurà d’atendre, i en canvi les partides pressupostàries 
destinades a Serveis Socials no creixen, per tant, és obvi que tot el que diuen 
al Pont, tot el que diu el Sr. Giner, s’ha de llegir amb cura, amb cautela.” 
 
 


